
Guidance to Relevant Verification for
HUST International Students

Credential Online verification (China Higher-education Student

Information website (CHSI))

CHSI website, based on the China Higher Education Student Information

Database, provides authoritative and convenient online verification

reports, including Online Verification Report of Higher Education

Qualification Certificate, Online Verification Report of Student Record

and Online Verification Report of Higher Education Degree Certificate

and so on.

Holders of student record, qualification and degree information can

register their CHSI account with their passport name and passport number.

The passport name and passport number used for real-name registration

of students must be exactly the same as the information submitted by

HUST on CHSI platform (in principle, it is the same as the name on the

issued certificate, and the case is strictly sensitive). After real-name

registration, they can bind their own student status and academic

information before getting corresponding online verification report(s) via

CHSI Archive for free. More details can be found at



https://www.chsi.com.cn/xlcx/en/brief.jsp.

For questions related to CHSI online verification, please consult the

online verification office (info@chsi.com.cn, for English service only).

Transcript verification

Current international students can print transcripts at self-service printing

terminals or log in https://cjd.hust.edu.cn to obtain digital transcripts.

While graduates are required to obtain transcripts from HUST Archives

(http://ar.hust.edu.cn/zszp/lxwm.htm).

HUST do not provide the verification report of transcript. If further

verification of transcript is needed, international students shall ask a

verification organization for help or apply for Verification Report of

China Higher Education Student's Academic Transcript on CHSI by

yourself. More details can be found at https://www.chsi.com.cn/en/pvr/.

For questions related to CHSI verification, please consult the verification

office (kefu@chsi.com.cn).

Credential verification (from third parties)



To verify the authenticity of the international student's student

record/academic qualification/degree certificate with HUST for further

studies, recruitment, etc., a third party (such as embassies, universities,

enterprises, certification agencies, etc.) should contact the International

Student Office (iso_admin@hust.edu.cn) and attach the scanned copy of

international student's certificate of enrollment/academic

qualification/degree certificate, and student's passport.

The time limit for verification work is 7 working days. The time is

needed to be extended due to domestic and foreign public holidays,

failure to supply relevant auxiliary materials in time as required may lead

to an extension of the certification work cycle.



华中科技大学国际学生相关证书认证指南

学籍/学历/学位电子认证（学信网平台）：

学信网依托全国高等教育学生信息数据库，对学生的学籍、学历、

学位等相关信息提供电子认证，即在线验证报告，包括《教育部学籍

在线验证报告》、《教育部学历证书电子注册备案表》、《中国高等

教育学位在线验证报告》等。

国际学生用自己的护照姓名和护照号实名注册学信网账户，实名

注册使用的护照姓名和护照号必须与高校在平台中报送的信息完全

一致（原则上与所颁发证书上的姓名一致，严格区分大小写）。实名

注册后，即可绑定本人学籍/学历、学位信息。绑定后，可免费获取

相关在线验证报告，具体可查看https://www.chsi.com.cn/xlcx/en/brief.

jsp。

相关问题请咨询学信网电子认证客服（info@chsi.com.cn，仅限

英语咨询）。

成绩认证：

在校国际学生可在学校自助服务打印终端机打印纸质成绩单，或

登录学校可信成绩单网站https://cjd.hust.edu.cn获取电子成绩单；毕业

国际学生需联系学校档案馆http://ar.hust.edu.cn/zszp/lxwm.htm办理成

绩单相关事宜。

学校不出具成绩单相关认证材料，如需进一步认证成绩单，国际



学生应自行找认证机构或在学信网申请《中国高等学校学生成绩验证

报告》。具体可查看https://www.chsi.com.cn/en/pvr/，相关问题请咨询

学信网认证客服（kefu@chsi.com.cn）。

学籍/学历/学位核实（来自第三方机构）：

确因申学、招聘等需要与我校核实国际学生学籍/学历/学位的真

实性，第三方（如：高校、企业、使馆、认证机构等）可邮件联系国

际学生办公室（iso_admin@hust.edu.cn），并添加国际学生在读证明/

学历/学位证书、护照扫描附件。

核实工作时限为 7个工作日（因国内外法定节假日需顺延工作时

间的，未按要求及时补充有关辅助材料的可能导致核实周期延长)。


